

Monteban™ 100
25 kg Bag Label

Front Panel:
Elanco™

AF1535

Monteban™ 100

Narasin Premix USP
with Microtracer®

Net Weight 25 kg
DIN 02431696

FOR VETERINARY USE ONLY

FOR USE IN BROILER CHICKEN AND GROWING-FINISHING SWINE FEEDS ONLY

INDICATIONS:

1. As an aid in the prevention of coccidiosis caused by *E. necatrix*, *E. tenella*, *E. acervulina*, *E. brunetti*, *E. mitis* and *E. maxima* in broiler chickens.
2. For increased rate of weight gain and improved feed efficiency in growing-finishing swine.

IMPORTANT: Must be thoroughly mixed in feeds before use.

ACTIVE INGREDIENT:

narasin.....100 g per kilogram

MIXING DIRECTIONS:

Claim 1: Thoroughly mix 0.7 kg Monteban 100 premix in one tonne of complete feed to provide 70 grams of narasin per tonne.

Claim 2: Thoroughly mix 0.15 kg Monteban 100 premix in one tonne of complete feed to provide 15 grams of narasin per tonne.

For better dispersion, it is recommended that Monteban 100 premix be mixed with a portion of the ingredients prior to the incorporation in the complete feed being prepared.

FEEDING DIRECTIONS:

Feed continuously as the sole ration to broiler chickens, or growing and finishing pigs from 20-25 kg to market weight.

WARNINGS:

1. Do not feed to laying chickens.
2. When mixing and handling Monteban 100 premix, use protective clothing, impervious gloves, and a dust mask. If accidental eye contact occurs, immediately rinse thoroughly with water. Operators should wash thoroughly with soap and water after handling.
3. No withdrawal period is required in broiler chickens or swine when Monteban 100 is used according to label directions.
4. Keep out of reach of children.

48
49
50
51
52
53
54
55
56
57
58
59
60
61
62
63
64
65
66
67
68
69
70
71
72
73
74
75

CAUTIONS:

1. Do not allow canines, horses or other equines access to formulations containing Monteban 100. Ingestion of Monteban 100 by these species has been fatal.
2. Poultry and swine consuming narasin should not be treated with products containing tiamulin. Severe growth depression may occur.
3. Do not feed to turkeys.
4. In the absence of coccidiosis, feeds containing in excess of 70 ppm narasin may reduce the performance of growing broiler chickens.
5. Do not use this medicated feed for the treatment of outbreaks of coccidiosis.
6. Do not use in feeds for swine intended for breeding.
7. Not to be used in feeds containing pellet binding agents with the exception of Basfin (0.03%), Lignosol (4%), and Bentonite (2%).

STORAGE CONDITIONS: Store at or below 25°C. Excursions permitted to 37°C.

Monteban, Elanco and the diagonal bar logo are trademarks of Elanco or its affiliates.

Microtracer is a trademark of Micro Tracers Inc., U.S.A. used under license.

Elanco Canada Limited
150 Research Lane, Suite 120
Guelph, ON, N1G 4T2

<TAKE TIME
LOGO
OBSERVE LABEL DIRECTIONS>

76 **Back Panel:**

77 **Elanco™**

AF1535

Poids net 25 kg

DIN 02431696

78
79 **Monteban™ 100**

80
81 **Prémélange Narasin USP**

82 **avec Microtracer®**

83
84 **POUR USAGE VÉTÉRINAIRE SEULEMENT**

85
86 **PRÉMÉLANGE/MÉDICAMENTEUX**

87
88 **POUR USAGE DANS LES ALIMENTS POUR POULETS À GRILLER ET PORCS EN**
89 **CROISSANCE/FINITION SEULEMENT**

90
91 **INDICATIONS :**

- 92 1. Pour aider à prévenir la coccidiose causée par *E. necatrix*, *E. tenella*,
93 *E. acervulina*, *E. brunetti*, *E. mitis*, et *E. maxima* chez les poulets à griller.
94 2. Pour améliorer le gain de poids et l'efficacité alimentaire chez les porcs en
95 croissance ou en finition.

96
97 **IMPORTANT :** Doit être bien mélangé aux aliments avant l'emploi.

98
99 **INGRÉDIENT ACTIF :**

100 narasin100 g par kilogramme

101
102 **MODE DE PRÉPARATION :**

103 Allégation 1 : Bien mélanger 0,7 kg de prémélange Monteban 100 à 1 tonne d'aliment
104 complet pour obtenir une concentration de 70 g de narasin par tonne d'aliment.

105
106 Allégation 2 : Bien mélanger 0,15 kg de prémélange Monteban 100 à 1 tonne d'aliment
107 complet pour obtenir une concentration de 15 g de narasin par tonne d'aliment.

108
109 Pour une meilleure dispersion, il est recommandé de mêler le prémélange Monteban
110 100 à une petite quantité d'aliment complet puis d'incorporer le tout au reste de l'aliment
111 complet.

112
113 **MODE D'ALIMENTATION :**

114 Administrer sans interruption comme seule alimentation aux poulets à griller, ou aux
115 porcs en croissance/finition à partir de 20-25 kg jusqu'au poids du marché.

116
117 **MISES EN GARDE :**

- 118 1. Ne pas administrer aux poules pondeuses.
119 2. Porter des vêtements protecteurs, des gants étanches et un masque
120 antipoussières pour mélanger et manipuler le Monteban 100. En cas de contact
121 accidentel avec les yeux, rincer immédiatement à grande eau. Bien se laver à
122 l'eau et au savon après avoir manipulé Monteban 100.

- 123 3. Aucune période de retrait n'est nécessaire chez les poulets à griller ou les porcs
124 lorsque Monteban 100 est administré selon les indications de l'étiquette.
125 4. Garder hors de la portée des enfants.
126

127 **PRÉCAUTIONS :**

- 128 1. Ne pas laisser les chiens, les chevaux ou les autres équidés s'approcher des
129 préparations contenant du Monteban 100. L'ingestion de Monteban 100 par ces
130 animaux s'est révélée fatale.
131 2. Les volailles et les porcs qui consomment du narasin ne devraient pas être
132 traités avec des produits contenant de la tiamuline. Une diminution marquée de
133 la croissance pourrait en résulter.
134 3. Ne pas administrer aux dindes.
135 4. En l'absence de coccidiose, la consommation d'aliments contenant plus de 70
136 ppm de narasin par des poulets à griller pourrait résulter en une baisse de
137 rendement.
138 5. Ne pas utiliser ce mélange médicamenteux pour traiter les épidémies de
139 coccidiose.
140 6. Ne pas utiliser dans les aliments des porcs destinés à la reproduction.
141 7. Ne pas utiliser dans les aliments contenant des agents liants, à l'exception du
142 Basfin (0,03%), du Lignosol (4%), et de la Bentonite (2%).
143

144 **CONDITIONS D'ENTREPOSAGE :** Entreposer à 25 °C ou moins. Variations permises
145 à 37 °C.
146

147 Monteban, Elanco et la barre diagonale sont des marques de commerce d'Elanco ou de
148 ses sociétés affiliées.
149

150 Microtracer marque déposée de Micro Tracers Inc., É.-U., est utilisée sous licence.
151

152 <PRENEZ LE TEMPS
153 LOGO
154 LISEZ L'ÉTIQUETTE>
155

156 LOT and EXP DATE will be printed at the time of filling.
157

158 **Left Panel:**

159 Elanco™
160 Monteban™ 100
161

162 **Right Panel:**

163 Elanco™
164 Monteban™ 100
165

166 **Bottom Panel:**

167 Elanco™
168 Monteban™ 100
169